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Ämne: 
MÅLA MITT-LINJE OCH SIDOLINJER OCH SPÄRRLINJER PÅ RINGVÄGEN OCH 
INDUSTRIGATAN

 

Förslag:
PROBLEMET PÅ RINGVÄGEN OCH INDUSTRIGATAN FORTSÄTTER OCH

INGET GÖRES ÅT DETTA.

MITT FÖRSLAG ÄR ATT MÅLA VIT MITTLINJE OCH SIDOLINJER PÅ RINGVÄGEN

FÖRBI LÅGPRISLEGENDEN, ELEKTRO-EMANUEL, PIVAB,DEROME.

PÅ SÅ VIS KANSKE LASTBILSCHAUFFÖRERNA FATTAR ATT DEM STÅR MITT

I KÖRFÄLTET. SER VÄLDIGT OFTA HUR NÄRA DET ÄR ATT SMÄLLER REJÄLT

NÄR EN LASTBIL OCH SLÄP STÅR PARKERAT UTMED GATAN OCH SKYMMER SIKTEN

FÖR DEM SOM KOMMER MED BIL FRÅN

LÅGPRISLEGENDEN SKA UT FRÅN PARKERINGEN.

 

MITT FÖRSLAG ÄR ÄVEN ATT MÅLA MITTLINJE OCH SIDOLINJER PÅ INDUSTRIGATAN.

DÄR ÄR TOTALT FULLSMOCKAT MED LASTBILAR, SLÄP, HUSVAGNAR,BILAR OCH SKIT.

FLER OCH FLER DRAR SIG HIT FÖR ATT ÖVERNATTA OCH PARKERA.

DET ÄR INGEN ORDNING ALLS. VISSA DAGAR KOMMER VI INTE ENS IN PÅ VÅRAN

VÄG TILL VÅR FASTIGHET FÖR LASTBILSCHAUFFÖRER TAR SIG FRIHETEN ATT ÄVEN

PARKERA PÅ VÅRAN INFARTSVÄG. VI HAR JÄTTEPROBLEM MED NEDSKRÄPNING OCH

DETTA MEDFÖRT ATT RÅTTOR OCH MÖSS OCH FÅGLAR STORMTRIVS. ANTICIMEX OCH

MILJÖ O HÄLSA HAR VARIT PÅ PLATS OCH GJORT SITT. JAG TROR ATT OM VI FÅR LITE

ORDNING, MED MÅLAD LINJER OCH ÄVEN MÅLADE SPÄRRLINJER ATT DEM INTE FÅR

PARKERA INTILL EN INFARTS ÖPPNING UTAN ATT VI SOM ÄGER FASTIGHETERNA

KAN SVÄNGA IN UTAN NÅGRA PROBLEM, SÅ KOMMER KANSKE DESSA PERSONER

KANSKE FÖRSTÅ ATT HÄR KAN MAN INTE STÅ. HAR MAN NÅGON ANKNYTNING

TILL FÖRETAGEN PÅ INDUSTRIGATAN FÅR MAN PARKERA PÅ TOMTEN OCH 

OM MAN INTE HAR ANKNYTNING FÅR DEM BETALA PARKERINGEN FÖR

ATT STÅ PÅ NÅGON ANNANS TOMT.


